



KINGMID A3G50

Polyamide 6.6

Technical Datasheet Reference

技术参数

Product Description: 产品描述

KINGMID A3G30 is a 50% glass fiber reinforced Polyamide6.6 with very high rigidity and strength

KINGMID A3G30 是 50%玻璃纤维增强的尼龙 6.6 共混物, 具有非常优异的强度和硬度

Typical applications: 典型应用

Application areas are engineering components in mechanical engineering and auto assembly and parts. 机械工程部件以及汽车零部件等

Typical values	Test Specification	Test Method	Units	Values (d.a.m)
典型参数	测试条件	测试方法	单位	数值(干态)
Mechanical Properties 机械性能				
Tensile modulus 拉伸模量	1 mm/min	ISO 527-1/2	MPa	16865
Tensile stress at break 断裂拉伸强度	5 mm/min	ISO 527-1/2	MPa	235. 6
Elongation at break 断裂伸长率	5mm/min	ISO 527-1/2	%	2. 6
Flexural modulus 弯曲模量	2mm/min	ISO 178	MPa	12109
Flexural strength 弯曲强度	2mm/min	ISO 178	MPa	315. 5
Charpy impact strength 简支梁无缺口冲击强度	23°C	ISO 179/1eU	kJ/m²	102. 7
Charpy notched impact strength 简支梁缺口冲击强度	23°C	ISO 179/1eA	kJ/m²	12. 3
Thermal Properties 热性能				
Melting point 熔点	DSC, 10 K/min	ISO 3146	°C	262
Heat distortion temperature HDT/A 热变形温度/A	1,8 MPa	ISO 75	°C	260
Electrical Properties 电性能				
Surface resistivity 表面电阻率		IEC 60093	Ohm	10 E12
Volume resistivity 体积电阻率		IEC 60093	Ohm x cm	10 E13
CTI 抗电弧径迹性	test solution A	IEC 60112	V	500
Physical Properties 物理性能				
Density 密度	23°C	ISO 1183	g/cm³	1. 57
Humidity absorption 吸湿性	23°C	ISO 62	%	1. 4
Water absorption 吸水性	23°C	ISO 62	%	3. 8
Mold shrinkage 收缩率	flow 纵向	ISO 294-4	%	0. 15
Mold shrinkage 收缩率	transverse 横向	ISO 294-4	%	0. 7
Flammability				
Flammability acc. UL 94 可燃性试验	0.8/1.6 mm	UL 94	class	HB
Rate acc. FMVSS 302 (<100 mm/min) 水平阻燃试验	1 mm thickness	ISO 3795	mm/min	+

免责声明

Any information given on the chemical and physical characteristics of our products, including technical advice on applications whether verbally, in writing or by testing the product, is given to the best of our knowledge. However, this information is given without obligation and does not exempt the buyer from carrying out their own investigations and tests in order to ascertain the products' specific suitability for the purpose intended.

The buyer is solely responsible for the application, utilization and processing of the products, and must observe the laws and government regulations and the consequential rights of any third party. At all times our Conditions of Sales apply.

所有产品的物理和化学性质以及给予客户的技术建议, 无论它是口头形式, 书面形式, 或是对产品进行的试验, 都是根据我们所获得的全部知识而提供的。无论如何, 我们对这些信息不负任何责任, 以及不排除客户再进行自己的调查和实践, 以确认该产品用于特殊用途时的特性。

用户本身对产品的用途, 应用和加工负完全责任, 并应遵守有关法律, 政府规定和维护第三者的利益。